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Załącznik Nr 3 do zarządzenia Nr 96 /20.19 

Wójta Gminy Pruszcz Gdański z dnia 18 lipca 2019 r. 

z Zebrania Wiejskiego sołectwa Borkowo, które odbyło się w dniu 08.06.2022 

I. Zebranie Wiejskie rozpoczęło się o godz. 18:00 i trwało do godz. 20:00 

2. W zebraniu zgodnie z listą obecności uczestni�zyło 44 mieszkańców sołectwa, a także Wójt 

Gminy Magdalena Kołodziejczak, zastępca Wójta Gminy Daniel Kulkowski, Radne Beata 

Biała-Grzędzicka, Krystyna Białek, Weronika Chmielowiec i Monika Rynkowska oraz 

Radny Andrzej Chmielewski. 

3. Zebraniu przewodniczył sołtys wsi Jacek Zygało. 

4. Na protokolanta wyznaczono Marcina Sobczaka 

5. Porz�)dek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania Wiejskiego przez przewodniczącego zebrania oraz stwierdzenie quorum. 
2. Wyznaczenie osoby do protokołowania. 
3. Uchwalenie zmian w statucie sołectwa 
4. Przedstawienie wykonanych i planowanych inwestycji 
5. Omówienie problemów związanych z bonem żłobkowym 
6. Sprawy sołeckie/wnioski. 
7. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad, jak i wybór protokolanta został zatwierdzony ilością głosów: ,,za" 44, ,,przeciw" 

O, ,,wstrzymujących się" O. 

6. Wyniki glosowania w sprawie przyjęcia uchwały o zmianie statusu sołectwa: 

a. w głosowaniu udział wzięło 44 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania 

b. za dopuszczeniem uchwały do głosowania głosowało 44 osób, O wstrzymało się i O 

było przeciw 

c. za przyjęciem uchwały głosowało 44 osób, O wstrzymało się i O było przeciw 

1 Proszę wypełnić czytelnie, literami drukowanymi, a niepotrzebne skreślić 



7. Streszczenie przebiegu obrad i dyskusji: 

a. W kontekście inwestycji Wójt Gminy i Zastępca Wójta Gminy poinformowali, 

że: 

1. termin budowy ulicy Naszej (drugi etap inwestycji Topolowa/Nasza) nie jest 

na razie znany. Gmina posiada kompletną dokumentację, ale nie wiadomo 

kiedy zostanie zapewnione finansowanie 

11. wstępny kosztorys budowy Domu Sąsiedzkiej Energii opiewa na cztery 

miliony złotych. Termin realizacji tej inwestycji nie jest obecnie znany 

111. Gmina otrzymała w przetargu jedną ofertę na rozbudowę przedszkola w 

Borkowie, która opiewała na kwotę ok. 13 mln złotych, podczas gdy Gmina 

dysponuje pięcioma milionami złotych na tę inwestycję. Zastępca Wójta 

zapewnił, że kolejne postępowania będą przeprowadzane, aż wykonawca 

zostanie wybrany. Jako że wykonawca będzie miał 300 dni na wykonanie 

inwestycji w trybie zaprojektuj i zbuduj, wiadomo już, że rozbudowa nie 

zostanie zakończona wcześniej _niż pod koniec pierwszej połowy 2023 roku. 

Wójt stwierdziła, że dostała zapewnienie od dyrektor Zespołu Szkolno

Przedszkolnego, że szkoła będzie w stanie funkcjonować jeszcze przez rok ze 

zwiększoną liczbą uczniów. 

1v. Gmina podpisała umowę na wykonanie projektu zagospodarowania terenu 

przy ulicy Poziomkowej. Ma tam powstać teren rekreacyjny, który według 

Zastępcy Wójta będzie sprowadzał się do „kilku ścieżek i trochę· zieleni". 

Gmina chce pozyskać dofinansówanie na przeprowadzenie prac związanych z 

zagospodarowaniem tego terenu 

v. w tym roku wykonany zostanie projekt doświetlenia ulicy Klasycznej 

vi. Gmina w tym roku dysponuje 14 7 tysiącami złotych na budowę placu 

rekreacyjnego przy ulicy Nowej, w związku z czym, w tym roku wykonane 

zostaną prace na południowej c*ęści działki 85/45. Kosztorys całej inwestycji 

opiewa na 330 tysięcy złotych 

v11. kosztorys budowy boiska przy szkole w Borkowie opiewa na 1,5 mln złotych 

v111. Wójt zapewniła, że budowa boiska, która może mieć miejsce w 2023 roku, nie 

będzie kolidowała z rozbudową przedszkola 

1x. Zakres projektu ulicy Łąkowej. obejmuje odcinek od skrzyżowania z ulicą 

Kasztanową do szczytu wzniesienia ( do końca działek 14/ 1 O i 22/5), gdzie 

planowana jest nawrotka 



b. W kontekście bonu żłobkowego Radna Weronika Chmielowiec poinformowała, 

że: 

1. Po uzgodnieniach z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej ustalono trzy 

możliwe tryby załatwiania spraw związanych z łączeniem gminnego 

świadczenia „Bon żłobkowy": ze świadczeniem z Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych (,,Rodzinny Bon Opiekuńczy"): 

1. Można wnioskować o rozw1ązame decyzji o przyznaniu bonu 

żłobkowego i wówczas należy zwrócić uzyskanie w jego ramach 

świadczenia od stycznia ego roku 

2. Można zgłosić do GOPS fakt pobierania z ZUS świadczenia RKO i nie 

wnioskować o rozwiązanie decyzji dotyczącej bonu żłobkowego 

3. Nie zgłaszać do GOP faktu pobierania z ZUS świadczenia RKO 

11. W przypadku trybu 2 i 3 decyzję o tym, czy decyzję dotyczącą bonu 

żłobkowego należy rozwiązać podejmie GOPS 

n1. Od decyzji podjętej przez GOPS można będzie się odwołać wówczas 

ostateczna decyzja zapadnie w sądzie 

1v. GOPS stoi na stanowisku, że świadczeń RKO bon żłobkow-y łączyć me 

można 

c. W kontekście budowy ulicy Stylowej: 

1. Pojawiła się prośba od mieszkańców ulicy Kolarskiej o przywrócenje płotu i 

furtki, które zostały zdemontowane w trakcie budowy 

11. Pojawił się wniosek od właścicielki jednej z posesji przylegających do ulicy 

Stylowej o naprawę ogrodzenia, do czego doszło w trakcie budowy 

d. W kontekście pozostałych spraw: 

1. Wójt poinformowała, że nie są przewidywane zmiany w sposobie naliczania 

opłat za wywóz odpadów. Ze strony mieszkańców pojawiły się głosy za 

rozliczaniem na podstawie zużycia wody 

11. Mieszkanka ulicy Wiśniowej zgłosiła zastrzeżenia do jakości utrzymania tej 

drogi przez Gminę. Ponadto wnioskowano o postawienie lustra przy 

wyjeździe z tej ulicy na ulicę Owocową, którą to prośbę Zastępca Wójta 

obiecał rozpatrzyć 

111. Wójt poinformowała, że nie są przewidywane zmiany w funkcjonowaniu 

komunikacji gmmneJ. Mieszkańcy wnioskowali o zmianę przebiegu 

niektórych linii gminnych, tak zamiast jechać przez Pruszcz Gdański, jechały 



w kierunku Rotmanki i Straszyna przez ulicę Starogardzką. Pojawił się także 

wniosek o rozbicie linii 836 na dwie odrębne, z których jedna by kursowała 

tylko do Borkowa, a druga tylko do Straszyna 

1v. Na pytanie mieszkanki ulicy Chabrowej dotyczące wyjazdu z tej · drogi na 

ulicę Starogardzką, w kontekście budowy Obwodnicy Metropolitarnej 

Trójmiasta, Radny Andrzej Chmielewski potwierdził, że skrzyżowanie ma 

mieć postać ronda turbinowego, a obecnie rozważane są dwie koncepcje tego 

rozwiązania 

v. Sołtys potwierdził datę organizacji imprezy sołeckiej (gry terenowej) na 1 O 

września 

v1. Zastępca Wójta na pytanie dotyczące zasadności tworzenia projektu łącznika 

Sadowa-Klasyczna stwierdził, że jednym z celów jego przyszłej budowy, wraz 

z rozbudową węzła Kowale jest częściowe odciążenie ruchu na trójmiejskiej 

obwodnicy. Ponadto, sprawa wykonania projektu przesuwa się w czasie ze 

względu na konieczność uzyskania uzgodnień z GDDKiA 

Vll. Poruszona została kwestia wzmożonego ruchu samochodów ciężarowych na 

odcinku Akacjowa-Kasztanowa:..Stylowa. Wójt Gminy obiecała zająć się tą 

sprawę, zaczynając od weryfikacji tonażu samochodów, które poruszają się w 

ostatnim czasie tymi ulicami 

yi�.,,_ �t� 
Protokołował/ 

Marcin Sobczak 
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Przewo niczący Zebrania 

Jacek Zygało 

Sołectwo Borkowo 

8. Załączniki do protokołu 

�tl,s 

Gmina p ,zcz Gdański 

1) lista obecności, 
2) podjęte uchwały ( ./.f.. egz.) 



UCHWAŁA NR l/2022 

ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

z dnia 8 czerwca 2022 r. 

w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Sołectwa Borkowo 

Na podstawie art. 35 ust. 1 oraz art. 40 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn.zm.) uchwala się, co 

następuje: 

§ 1. Wprowadza się następujące zmiany w 
_statucie Sołectwa Borkowo: 

1) § 16 otrzymuje brzmienie: 

,,§ 16. Liczbę mieszkańców Sołectwa uprawnionych do głosowania określa Wójt 

na podstawie stałego rejestru wyborców prowadzonego w Urzędzie Gminy." 

2) § 17 otrzymuje brzmienie: 

,,§ 17. 1. Przewodniczący Zebrania Wiejskiego wyznaczony przez Wójta dokonuje 

otwarcia Zebrania, stwierdza jego prawomocność tj. fakt zawiadomienia 

mieszkańców Sołectwa o zebraniu w sposób zwyczajowo przyjęty. 

2. Do obowiązków przewodniczącego Zebrania Wiejskiego należy przedstawienie 

uczestnikom Zebrania Wiejskiego porządku obrad, prowadzenie Zebrania Wiejskiego 

zgodnie z ustalonym porządkiem obrad oraz czuwanie nad zgodnym z prawem i 

demokratycznym jego przebiegiem." 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podpisania. 

Sołectwo Bo owo 

SOŁ 


